



Caution:

For precautions on safely handling and using your computer and preventing electrostatic discharge, see "Safety and EMC Instructions: Portable Computers" in your Dell™ *Owner's Manual*.

警告:

请参阅 Dell™《用户手册》中的“安全说明和 EMC 说明：便携式计算机”，以了解有关安全操作和使用计算机的预防措施以及如何防止静电损害。



What's Next?

See "Setting Up" in your *Owner's Manual* for additional setup instructions, including how to connect a printer.

下一步?

请参阅《用户手册》中的“设置”，以了解其它设置说明，包括如何连接打印机。



Finding Answers

Press this button to find support and educational resources that Dell has installed on your computer, including the Dell *Tell Me How* help file, which provides tips on using the Microsoft® Windows® XP operating system.

查找解决方案

按下此按钮可以查找 Dell 在您的计算机上安装的支持和教学资源，包括 Dell 如何使用帮助文件；此帮助文件提供了有关使用 Microsoft® Windows® XP 操作系统的技巧。



Printed in the U.S.A. 美国制造



05M859A00

P/N 5M859 Rev. A00

Information in this document is subject to change without notice.

© 2002 Dell Computer Corporation. All rights reserved.

Dell and the DELL logo are trademarks of Dell Computer Corporation; Microsoft and Windows are registered trademarks of Microsoft Corporation. Dell disclaims proprietary interest in the marks and names of others.

Reproduction in any manner whatsoever without the written permission of Dell Computer Corporation is strictly forbidden.

February 2002

本说明文件中的信息如有更改，恕不另行通知。

© 2002 Dell Computer Corporation. 版权所有，翻印必究。

Dell 和 DELL 徽标是 Dell Computer Corporation 的商标；Microsoft 和 Windows 是 Microsoft Corporation 的注册商标；Dell 对其公司的商标和产品名称不拥有任何专利权。

未经 Dell Computer Corporation 书面许可，严禁以任何形式进行复制。

2002 年 2 月



Notice:

Do not connect a printer or any USB device to your computer until the computer has been turned on and shut down at least once.

注意:

除非计算机已经打开并且至少关闭过一次，否则请勿将打印机或任何 USB 设备连接至计算机。



AC Adapter · 交流适配器



Modem · 调制解调器



Power button · 电源按钮



Free Manuals Download Website

<http://myh66.com>

<http://usermanuals.us>

<http://www.somanuals.com>

<http://www.4manuals.cc>

<http://www.manual-lib.com>

<http://www.404manual.com>

<http://www.luxmanual.com>

<http://aubethermostatmanual.com>

Golf course search by state

<http://golfingnear.com>

Email search by domain

<http://emailbydomain.com>

Auto manuals search

<http://auto.somanuals.com>

TV manuals search

<http://tv.somanuals.com>